The at least one gonadroptropin can be at least one selected from ganirelix acetate, gonadoreline acetate, histrelin acetate, and menotropins.  The at least one antidiabetic or glucaon can be at least one selected from acarbose, chlorpropamide, glimepiride, glipizide, glucagon, glyburide, insulins, metformin hydrochloride, miglitol, pioglitazone hydrochloride, repaglinide, rosiglitazone maleate, and troglitazone.  The at least one thyroid hormone can be at least one selected from levothyroxine sodium, liothyronine sodium, liotrix, and thyroid.  The at least one thyroid hormone antagonist can be at least one selected from methimazole, potassium iodide, potassium iodide (saturated solution), propylthiouracil, radioactive iodine (sodium iodide 131I), and strong iodine solution.  The at least one pituitary hormone can be at least one selected from corticotropin, cosyntropin, desmophressin acetate, leuprolide acetate, repository corticotropin, somatrem, somatropin, and vasopressin.  The at least one parathyroid-like drug can be at least one selected from calcifediol, calcitonin (human), calcitonin (salmon), calcitriol, dihydrotachysterol, and etidronate disodium.  (See, e.g., pp. 696-796 of Nursing 2001 Drug Handbook.) 
يمكن اختيار واحد على الأقل من الأدوية المنشطة للمنسل من المجموعة الآتية خلات الجانيريلكس، و خلات الجونادوريلين، و خلات الهسترلين، والمينوتروبينات. ويمكن اختيار واحد على الأقل من الأدوية المضادة لمرض السكري أو الجلوكاجون من المجموعة الآتية أكاربوز، و كلوربروباميد، و جليميبريد، و جليبيزيد، و جلوكاجون، و جليبوريد، و الانسولينات، وميتفورمين هيدروكلوريد، وميجليتول، و بيوجليتازون هيدروكلوريد، وريباجلينيد، وروزيجليتازون ماليات وتروجليتازون. ويمكن اختيار واحد على الأقل من الأدوية المنشطة لهرمونات الغدة الدرقية من المجموعة الآتية ليفوثيروكسين الصوديوم، وليوثيرونين الصوديوم، وليوتريكس، والثيروكسين. ويمكن اختيار واحد على الأقل من الأدوية المضادة لهرمونات الغدة الدرقية من المجموعة الآتية ميثيمازول، وأيوديد البوتاسيوم، وأيوديد البوتاسيوم (محلول مشبع)، وبروبيل ثيويوراسيل، والأيودين النشط إشعاعيا (ايدوديد الصوديوم 131)، ومحلول اليودين القوي. ويمكن اختيار واحد على الأقل من الأدوية المنشطة لهرمونات الغدة النخامية من المجموعة الآتية كورتيكوتروبين، وكوزينتروبين، وخلات الديسموفريسين، وخلات الليوبروليد ، وسوماتريم، وسوماتروبين، وفاسوبريسين. ويمكن اختيار واحد على الأقل من الأدوية البديلة لهرمون الباراثورمون من المجموعة الآتية كالسيفيديول وكالسيتونين (البشري) وكالسيتونين (المستخلص من سمك السالمون)، وكالسيتريول وثنائي هيدرو تاكيسترول وإيتيدرونات ثنائي الصوديوم. (انظر مثلا صفحة 696 – 796 من كتاب الجيب لأدوية التمريض2001.)  

